
Zápis ze schůze ICF Belgie 

Domaine Provincial Chevetogne  Belgie 26.-28.4. 2019 

Zastoupení ČR: Ivana Velkoborská, Kamila Šrolerová 

TRATĚ 

Sobotní dopoledne patřilo již tradičně prohlídce trati. Vzhledem k tomu, že se mistrovství 

bude konat na soukromém pozemku, který je obrovský a celý oplocený, běžně pro cyklisty 

nepřístupný, bylo zakázáno fotit, natáčet video a i požívat GPS. Pokud by se toto porušilo, 

dojde k celému anulování mistrovství. Byl však přítomen oficiální fotograf, takže nakonec 

nějaké fotografie trati jsou  . Tratě za belgický tým připravil Robin Leyon a Filip Werry. 

Popis tratě: trať pro SC, BKJ, CC dospělí a junioři délka 5,5 km uprostřed krásné lesnaté 

krajiny, měkké lesní cesty, ale i zpevněný tvrdší povrch, technická. V první třetině poměrně 

prudký cca 300m dlouhý sjezd, který končí mostkem přes říčku, pak následuje asi 1,5 km 

rovina, po které přijde prudké stoupání, kde začátek je užší místo, ale zhruba po 30 m (tedy 

konec prudkého stoupání) vyústí v širokou cestu, celkové stoupání kolem 300 m. Poslední 

dva km jsou víceméně rovinaté. 

Trať pro děti 11-14 let se různě mísí s dospělou tratí, není tam ani prudký seběh ani výběh, 

délka je 2,6 km. Děti 7-10 let budou mít trať dlouhou 1,2 km. 

Na nominačním závodě na Lesné (propozice budou zveřejněné v půlce května) bude snaha o 

vytvoření co nejpodobnější tratě.  

Bude třeba psa opravdu dobře připravit, začátek trati je poměrně rychlý (spíše pořád dolů), 

technický a druhá polovina náročná (výjezdy). Polsko 2019 to rozhodně není! U startu není 

žádný rybník, ani říčka, bude připravena voda.  

Ohledně stake outu, je vzdálen pěší chůzí od startu 1,5 km. Autem zhruba 3km. Pro 

závodníky bude připravena kyvadlová doprava. V této fázi a dle zkušeností upozorňujeme, že 

pokud plánujete přijet s celou rodinou, myšleno s dětmi, které vám nikdo nemá kde hlídat, 

tak to bude velmi složité, neboť logistika mezi startem a stake-outem bude složitá.  

Hovořilo se o zkracování trati při vysokých teplotách, náš názor, že je třeba psa pořádně připravit a že 

závodníci jedou tisíce km s připraveným psem na danou trať, nebyl moc přijat a v podstatě zůstává 

vše stejné. To znamená při teplotě nad 20 stupňů, se může trať o něco zkrátit, pokud bude až nad 25 

stupňů, tak zkrácení může být výrazné. Ale vše se rozhodne již v sobotu po závodě a závodníci budou 

mít tedy možnost to vstřebat a projít novou zkrácenou trať. 

Průměrné teploty za poslední tři roky kolem 7℃, ale je jasné, že se to nemusí opakovat.  

 



A co vše se projednalo a kdo byl přítomen… 

Zasedání se zúčastnilo 11 zemí, včetně nás. (Belgie, Francie, Rakousko, Německo, Holandsko, 

Ruská federace, my, Itálie, Palestina, Řecko, Velká Británie) 

Ivča Velkoborská členem výboru a technické komise  

Přivítání a několik slov na úvod od prezidenta asociace Yvona Lasbleize, pak se volili čtyři noví 

členi do výboru asociace, kteří rozšíří základnu. Ivča Velkoborská byla mezi nimi!!! (juchů 

gratulace ) a byla zvolena do funkce asistenta tratí a technické komise! Pro nadcházející 

mistrovství v Belgii to však vypadá opět na šéfa technické i traťové komise, protože šéf 

technické komise Miroslav Piecko bohužel díky zdravotním obtížím nepotvrdil účast. Českým 

team leadrem bude zřejmě tedy opět Kamila Šrolerová. 

Nový členové a další ME, MS v nadcházejících letech  

Další bod jednání bylo přijetí nové země za člena ICF: Řecko, které bylo jednohlasně přijato. 

Dále se hovořilo o kandidatuře na ME v roce 2021, zatím to vypadá na Německo, ale vše se 

potvrdí až na podzim. Rok 2020 bude MS ve Francii v Bretani a to konkrétně ve městě 

Plédran. 

 

STARTOVNÉ !!!!!!!  

Vzhledem k rostoucím cenám, bylo dalším bodem jednání zvýšení cen startovného a bylo 

přijato. Konkrétní změny jsou takto: dospělí a junioři 70 eu (původně 60 eu), děti 50 eu (40 

eu původně), druhý start na 60 eu (původně 30 eu), ceny za štafety zůstaly stejné- první 

ženská i mužská štafeta zadarmo, další za 10 eu. Došlo také k navýšení ceny za protesty a 

to z 25 eu na 30 eu. Štafety a protesty se platí na místě závodu v hotovosti přes team 

leadra.  

Platba v českých korunách:  

Dospělý a junioři – 70 EUR = 1860,-Kč  

Děti - 50 EUR = 1330,-Kč  

Druhý start – 60 EUR = 1590,-Kč  

PLATBU PROSÍM PROVÉST DLE INSTRUKCÍ V DOKUMENTU NOMINANČNÍ 

KRITÉRIA, TEDY NA ÚČET T.J. SOKOL MAXIČKY A V DANÝ STANOVENÝ 

TERMÍN!  

 



 

 

OČKOVÁNÍ 

Dále se řešil mezinárodní veterinář a podmínky očkování. Kromě základního očkování, 

bude třeba mít psa naočkovaného samotnou vakcínou na psincový kašel, tedy aby 

očkování bylo proti viru Parainfluenza (CPIV) a Bordetela bronchiseptica, např. jedná se o 

vakcínu do nosu. 

NOVÁ PRAVIDLA  

Dlouhý bod bylo jednání o změně a úpravě pravidel, což jsme měly na starosti s Kamčou. 

Kamča větší část přepracovala, upravila a také spoustu přidala, odvedla opravdu obrovský 

kus práce. V této chvíli mají členové čas do začátku června se k tomu vyjádřit, poslat 

připomínky a ty následně Kamča zapracuje a na podzimní schůzi by se hlasovalo, zda tato 

nová, upravená a jednodušší pravidla přijmout. 

Zrušení nedělních hromadných startů canicrossu  

V Belgii bude změna startovního pořadí disciplín. První budou startovat koloběžky, pak kola a 

canicross samozřejmě poslední. 

Na mistrovství padlo rozhodnutí, že nedělní starty canicrossu budou individuálně podle 

sobotního pořadí po 10 vteřinách. Byla to bouřlivá diskuse, mezi zastánci hromadných startů 

a zastánců zrušení hromadných startů.  Česká strana navrhovala pouze zrušení hromadných 

startů v dětských kategorií. V této chvíli se jedná pouze o systém v Belgii, byť dle našeho 

názoru, je tam dostatečný prostor na startu. Zřejmě půjde o starty v celkovém pořadí (nikoliv 

po kategorii, ale ještě bude upřesněno na podzimní schůzi).  

Dále se rozhodlo, že mixové štafetě (CC, SC, BKJ) bude také udělen titul mistra Evropy. Ale 

vzhledem k časovým možnostem se mohou zúčastnit jen dva týmy z každé země.  

Ostatní  

Padl návrh, aby technická komise měla dvě skupiny komisařů a tím vznikl větší časový 

prostor pro řešení protestů. Byl pouze navýšen počet komisařů o dvě země, tedy o dva členy.  

V sobotu bude probíhat závod handikepovaných sportovců, v neděli se pravděpodobně 

tento závod vzhledem k časovým možnostem neuskuteční. 

Česká strana v současné chvíli vyjednala 70 míst pro českou reprezentaci.  

Sepsala Ivča Velkoborská  

1.5.2019  


